

Title (en)

Apparatus for reconstructing layers of road surfacings.

Title (de)

Einrichtung zur Sanierung von Strassenaufbauschichten.

Title (fr)

Dispositif de restauration des couches de revêtement routier.

Publication

EP 0316752 A1 19890524 (DE)

Application

EP 88118700 A 19881110

Priority

CH 448187 A 19871118

Abstract (en)

The apparatus for producing, in particular reconstructing, layers of road surfacings, preferably while reusing old materials cleared from the road, is characterised by a receiving hopper (4) for the old material which is supported on a chassis (3) supported by motor-drivable running-gear units (1, 1', 2, 2'), which material can be fed, preferably in metered manner, to a following breaking apparatus (5) being connected via metering conveying means (6) to a mixing apparatus (7) which is likewise supported on the chassis (3), to which mixing apparatus additional material components can be fed from at least one additional container (8, 9, 10) supported on the chassis (3) and from which the material processed ready for application can be fed via screw conveyors (13) to an application beam (14) which is pulled along by the chassis (3). <??>Such an apparatus permits not only the cold recycling of old asphalt but also the production of cold-mix foundation layers, and also a stabilisation and a direct application of virtually any base course materials. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Einrichtung zur Herstellung, insbesondere Sanierung von Strassenaufbauschichten, vorzugsweise unter Wiederverwendung der von der Strasse abgetragenen Altmaterialien ist gekennzeichnet durch ein, auf einem von motorisch antreibbaren Fahrwerken (1,1';2,2') getragenen Chassis (3) abgestütztes Aufnahmesilo (4) für das Altmaterial, das einem nachgesetzten Brechwerk (5) vorzugsweise dosierbar zuführbar ist, wobei das Brechwerk (5) über dosierende Fördermittel (6) mit einem ebenfalls auf dem Chassis (3) abgestützten Mischwerk (7) in Verbindung steht, dem Zusatz-Materialkomponenten aus mindestens einem, auf dem Chassis (3) abgestützten Zusatzbehälter (8,9,10) zuführbar sind und aus dem das einbaufertig aufbereitete Material über Förderschneckenmittel (13) einer vom Chassis (3) nachgezogenen Einbaubohle (14) zuführbar ist. Eine solche Einrichtung erlaubt neben dem Kaltrecycling von Altasphalt auch die Erstellung von Kaltmischfundationsschichten sowie eine Stabilisierung und einen direkten Einbau praktisch beliebiger Tragschicht-Materialien.

IPC 1-7

E01C 19/46; E01C 23/06

IPC 8 full level

E01C 19/10 (2006.01); **E01C 19/02** (2006.01); **E01C 19/46** (2006.01); **E01C 19/48** (2006.01); **E01C 23/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E01C 19/025 (2013.01 - EP US); **E01C 19/463** (2013.01 - EP US); **E01C 23/065** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 2024290 A 19800109 - JEPSON M
- [A] US 4011023 A 19770308 - CUTLER EARL F
- [A] EP 0162792 A1 19851127 - MATERIEL DE MANUTENTION ET DE [FR], et al
- [A] FR 2481336 A1 19811030 - AUTOSTRADE SPA [IT]
- [A] CIVIL ENGINEERING, November 1984, Seiten 34-36,38,40,54, London, GB; "Pavement recycling"
- [A] INTERNATIONAL CONSTRUCTION, Band 23, Nr. 11, November 1984, Seite 88, Haywards Heath, GB; "CMI cold recycler has high production"

Cited by

CN102286912A; EP0489969A1; CN111778824A; AU637763B1; CN108774944A; EP0597176A1; US5741085A; EP0545740A1; FR2684699A1; CN105064190A; EP0521993A4; EP0409700A1; FR2650005A1; US5069578A; WO2007013117A1; WO9010752A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0316752 A1 19890524; EP 0316752 B1 19910828; CH 674384 A5 19900531; DE 3864494 D1 19911002; JP 2667230 B2 19971027; JP H01154902 A 19890616; US 4944631 A 19900731

DOCDB simple family (application)

EP 88118700 A 19881110; CH 448187 A 19871118; DE 3864494 T 19881110; JP 28785688 A 19881116; US 26999588 A 19881110